

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN APPEAL AND LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 2011-07-14. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY DEPOSITED WITH THE REGISTRAR JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPEAL AND APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR APPEL ET DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 2011-07-14. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A DÉPOSÉ AUJOURD'HUI AUPRÈS DU REGISTRAIRE LES JUGEMENTS DANS L'APPEL ET LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL QUI SUIVENT.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments-commentaires@scc-csc.gc.ca

APPEAL / APPEL :

Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à:

<http://scc.lexum.org/en/2011/2011scc35/2011scc35.html>

<http://scc.lexum.org/fr/2011/2011csc35/2011csc35.html>

33443 **Susan Wilma Schreyer v. Anthony Leonard Schreyer (Man.)**
2011 SCC 35 / 2011 CSC 35

Coram: McLachlin C.J. and Binnie, LeBel, Deschamps, Abella, Rothstein and Cromwell JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal of Manitoba, Numbers AF 08-30-06966 and AF 08-30-06981, 2009 MBCA 84, dated August 26, 2009, heard on November 9, 2010, is dismissed without costs.

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel du Manitoba, numéros AF 08-30-06966 et AF 08-30-06981, 2009 MBCA 84, en date du 26 août 2009, entendu le 9 novembre 2010, est rejeté sans dépens.

APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D'AUTORISATION :

Note for subscribers:

The summaries of the cases are available at <http://www.scc-csc.gc.ca> :

Click on Cases and on SCC Case Information, type in the Case Number and press Search. Click on the Case Number on the Search Result screen, and when the docket screen appears, click on "Summary" which will appear in the left column.

Alternatively, click on

http://scc.lexum.org/en/news_release/2011/11-07-11.2a/11-07-11.2a.html

Note pour les abonnés :

Les sommaires des causes sont affichés à l'adresse <http://www.scc-csc.gc.ca> : Cliquez sur « Dossiers », puis sur « Renseignements sur les dossiers ». Tapez le n° de dossier et appuyez sur « Recherche ». Cliquez sur le n° du dossier dans les Résultats de la recherche pour accéder au Registre. Cliquez enfin sur le lien menant au « Sommaire » qui figure dans la colonne de gauche.

Autre façon de procéder : Cliquer sur http://scc.lexum.org/fr/news_release/2011/11-07-11.2a/11-07-11.2a.html

GRANTED WITHOUT COSTS / ACCORDÉE SANS DÉPENS

Her Majesty the Queen v. Frank Ralph Ladue (B.C.) (Criminal) (By Leave) (34245)
(The motion to expedite the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is granted without costs. This appeal will be heard on October 18, 2011 with *Manasie Ipeelee v. Her Majesty the Queen* (33650). The schedule for serving and filing material will be set by the Registrar. /
La requête visant le traitement accéléré de la demande d'autorisation d'appel est accordée. La demande d'autorisation d'appel est accordée sans dépens. Cet appel sera entendu le 18 octobre 2011 avec *Manasie Ipeelee c. Sa Majesté la Reine* (33650). L'échéancier pour la signification et le dépôt des documents sera fixé par le Registrare.)
Coram: Binnie / Abella / Rothstein

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Ural Direk et al. v. Argiris & Associates, Barristers, Solicitors, Notaries et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (34093)
(The applicants' motion for an extension of time to serve and file the first application for leave to appeal is granted. The respondents' motion for an extension of time to serve and file a joint response is granted. All other ancillary motions are dismissed. The application for leave to appeal is dismissed with costs. /
La requête des demandeurs en prorogation du délai de signification et de dépôt de la première demande d'autorisation d'appel est accordée. La requête des intimés pour déposer une réponse conjointe est accordée. Toutes autres requêtes accessoires sont rejetées. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)
Coram: McLachlin / Deschamps / Charron

Ural Direk et al. v. Argiris & Associates, Barristers, Solicitors, Notaries et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (34093) – Second Application
(The applicants' motion for an extension of time to serve and file the second application for leave to appeal is granted. The ancillary motion is dismissed. The application for leave to appeal is dismissed with costs. /
La requête des demandeurs en prorogation du délai de signification et de dépôt de la deuxième demande d'autorisation d'appel est accordée. La requête accessoire est rejetée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)
Coram: McLachlin / Deschamps / Charron

Bostjan Soba v. Republic of Slovenia et al. (Ont.) (Criminal) (By Leave) (34207)
(The motion to file a joint application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs. /
La requête pour déposer une demande d'autorisation d'appel conjointe est accordée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)
Coram: McLachlin / Deschamps / Charron

Robert Donald Gibson v. Hugh Waddell et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (34211)

(The motion for an extension of time to serve and file an amended notice of application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs. /

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de l'avis amendé de la demande d'autorisation d'appel est accordée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)

Coram: McLachlin / Deschamps / Charron

Apotex Inc. v. Minister of Health et al. (F.C.) (Civil) (By Leave) (34084)

(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondents Minister of Health and Attorney General of Canada. /

La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens en faveur des intimés Ministre de la Santé et Procureur général du Canada.)

Coram: McLachlin / Deschamps / Charron

Canadian Generic Pharmaceutical Association v. Attorney General of Canada et al. (F.C.) (Civil) (By Leave) (34085)

Coram: McLachlin / Deschamps / Charron

Nanya-Shaabu: El v. Kenyouth Lucien Henry (Alta.) (Civil) (By Leave) (34172)

(The miscellaneous motion is dismissed without costs. The application for leave to appeal is dismissed with costs for lack of jurisdiction. /

La requête diverse est rejetée sans dépens. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens pour cause d'absence de compétence.)

Coram: Binnie / Abella / Rothstein

Vincenzo Salvatore Schifano v. Josnic Limited et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (34098)

(The request to hold the application for leave to appeal in abeyance is dismissed. The application for leave is dismissed with costs. The request from the respondents for special costs award is denied. /

La demande visant à obtenir le report de l'examen de la demande d'autorisation d'appel est rejetée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens. La demande des intimés en vue d'obtenir des dépens spéciaux est refusée.)

Coram: Binnie / Abella / Rothstein

Valery Fabrikant v. Drummond Jail et al. (Que.) (Civil) (By Leave) (34251)

(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondents M.N.S. Swamy, T.S. Sankar and Sechadry Sankar. /

La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens en faveur des intimés M.N.S. Swamy, T.S. Sankar et Sechadry Sankar.)

Coram: LeBel / Fish / Cromwell

Van-Thang Nguyen c. Ordre des acupuncteurs du Québec (Qc) (Civile) (Autorisation) (34148)

Coram: LeBel / Fish / Cromwell

Nicolas Morin et autre c. Claude Simard, ès qualités de Commissaire à la déontologie policière (Qc) (Civile) (Autorisation) (34101)

Coram: LeBel / Fish / Cromwell

Teresa Dinunzio et al. v. City of Hamilton et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (34164)

Coram: LeBel / Fish / Cromwell

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS

J.W.A. v. Her Majesty the Queen (Alta.) (Criminal) (By Leave) (34106)

Coram: McLachlin / Deschamps / Charron

Tracey Margaret Harris v. Glaxosmithkline Inc. et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (34111)

Coram: McLachlin / Deschamps / Charron

Nicole Labossiere-Clark, as litigation guardian for Melissa Annie Clark and Nikki Clark v. Gavin Wood, as administrator for the estate of Remi Joseph Labossiere, Jerome Labossiere, Claudette Lucienne Grenier and Labmar Construction Ltd. (Man.) (Civil) (By Leave) (34177)

(The motion for an extension of time to serve the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /

La requête en prorogation du délai de signification de la demande d'autorisation d'appel est accordée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)

Coram: Binnie / Abella / Rothstein

Robert Bilich v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) (34156)

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accordée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt est rejetée sans dépens.)

Coram: Binnie / Abella / Rothstein

A.O. v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) (34217)

(The request for an oral hearing is dismissed. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /

La demande pour la tenue d'une audience est rejetée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)

Coram: LeBel / Fish / Cromwell
